
 

 

   De Glind, 29 mei 2019                             

Geacht college van B&W, geachte leden van de raad, 

In eerdere raadsvragen aan het college is reeds aandacht gevraagd voor de financiële positie van ons 

Glindse zwembad. Reeds jaren kampen wij met toenemende kosten en teruglopende inkomsten. 

Momenteel zijn wij bezig met de ontwikkeling van een nieuw dorpsplan. Bij de inventarisatie van de 

wensen van de bewoners komt naar voren dat er een zeer groot draagvlak is bij de bewoners voor 

ons zwembad. Na de opheffing van de voetbalvereniging vervult het een nog belangrijker plaats voor 

sport, recreatie, activiteiten en ontmoeting in ons dorp. Afgezien van het onderhoud van het 

sportveld is het zwembad ook de enige sport/recreatie voorziening in De Glind die financieel door de 

gemeente wordt ondersteund. De overige voorzieningen op dit terrein worden bekostigd door de 

zorgorganisaties. 

 

Het zwembad wordt in belangrijke mate gerund door vrijwilligers. De jaarlijkse schoonmaak en een 

belangrijk deel van het onderhoud wordt vrijwel geheel door vrijwilligers gedaan. Regelmatig worden 

we daarbij gelukkig ook geholpen door een serviceclub, NL-doet of een groep militairen. Alleen voor 

het badpersoneel moeten wij betaalde medewerkers in dienst nemen omdat zij moeten voldoen aan 

de gestelde functie- en veiligheidseisen.   

In de vorige kabinetsperiode zijn de middelen van de jeugdzorg gedecentraliseerd naar de 

gemeenten. Echter daarop heeft het rijk een bezuiniging van 15% toegepast. De zorgorganisaties in 

De Glind zagen zich genoodzaakt om de primaire zorgkosten in de gezinshuizen en leefgroepen 

zoveel mogelijk te handhaven ten koste van de middelen die voorheen aan de vrije tijdsbesteding 

werden besteed. Een begrijpelijke stap, echter voor het exploiteren van ons zwembad een probleem. 

Daarnaast kampte onze vriendenstichting ongeveer gelijktijdig met teruglopende inkomsten door het 

afhaken van sponsors in de voorbije economische crisisjaren.  

Toenemende veiligheidseisen betekenen ook dat we meer professionele ondersteuning moeten 

inroepen in het trainen van onze medewerkers en de bestrijding van legionella risico’s. 

In de afgelopen jaren ontving de Stichting Zwembad De Glind van de gemeente Barneveld op 

jaarbasis een subsidie tussen de 17.000 en 18.000 euro. Het exploitatietekort beloopt inmiddels bijna 

20.000 euro op jaarbasis. Wij hebben, mede met steun van de gemeente, veel geïnvesteerd in 

energiebesparende maatregelen voor de verwarming van het bad. Echter de kosten van energie 

stijgen de komende jaren en deze stijging kan niet binnen de bestaande exploitatie worden 

opgevangen. Hoewel de Rudolphstichting soms bijspringt om de instandhouding te waarborgen, zien 

wij geen andere mogelijkheid meer dan aan u een substantiële verhoging van de subsidie te vragen.  

Het zwembadbestuur zal zich gelijktijdig inspannen om daarnaast ook nieuwe sponsors te zoeken.  

 

Met het oog op de kadernota 2020 doen wij dan ook een klemmend beroep op u om de jaarlijkse 

subsidie te verhogen naar 40.000 euro per jaar. Daarmee is het voortbestaan van ons zwembad voor 

het komende decennium veilig gesteld. 
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